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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 102 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål  
Vil ministeren iværksætte et forarbejde til en eventuel kommende mærk-
ningsordning for tigerrejer, der kan vejlede forbrugerne i at købe tigerrejer, 
der er opdrættet bæredygtigt? 
 
Svar 
Jeg har indhentet svarbidrag fra det ansvarlige ressortministerium, Ministe-
riet for Familie- og Forbrugeranliggender, som har oplyst følgende, hvilket 
jeg kan henholde mig til: 
  
”Mærkning af fødevarer er harmoniseret i EU’s mærkningsdirektiv 
2000/13/EF. Kommissionen har igangsat en revision af de fælles mærk-
ningsregler, og regeringen har i den forbindelse meddelt Kommissionen, at 
vi støtter fælles EU-mærkning i relation til miljø og dyrevelfærd, således at 
forbrugerne får bedre mulighed for at vælge bestemte produkter ud fra mil-
jø- og dyrevelfærdsmæssige hensyn. EU-Kommissionen forventes inden 
udgangen af 2007 at fremsætte forslag til nye mærkningsregler, og det er 
regeringens opfattelse, at mærkningsordninger vedrørende miljø og dyrevel-
færd vil få mest mulig gennemslagskraft, hvis de forankres i dette regelsæt.” 
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